Bayside Campus: 2018 / 2019

Principal Letter



NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

Dear parents and children,

As we close out the month of November we officially mark the beginning of Winter. Thus far the weather has not been too cold, however we have experienced some unfortunately smoggy days. We recently sent out the kind reminder about our air pollution policies, which I hope you all have read. On the smoggy days we will strictly follow our rules for outdoor activities. We encourage parents to provide the face mask for your child and yourself on the days when the AQI is high. Along with us, please use this as an opportunity to teach the children relevant information about staying safe and healthy.

This month we have launched many big activities:

On November 9, a fire drill was held at the kindergarten. Teachers began by instructing the children about fire safety and how to follow escape routes. They showed the children the school escape plans and the specific directions for their classroom. On the day of the fire drill, as the fire alarm sounded, the children quickly and orderly followed teachers on the evacuation route to the playground. It is important to have these school trainings, and it is also hoped that through more relevant safety activities, children can have better safety knowledge and master self-protection skills.

On November 14, all the Nursery, K1, K2 children of International section went to Dongshahu Park to experience the beauty of Autumn and the changes in nature. The children played games in the fresh, crisp air and gathered fallen leaves and pine cones that they could use at the kindergarten to make Christmas crafts.

On November 23, we invited volunteer parents to the kindergarten to help in the classrooms with Christmas decorations. I was happy to see so many participants and a variety of supporting family members, including a great deal more dads than in previous years. Everyone worked together making Christmas ornaments and decorating the classroom with natural and recycled materials. From the great efforts of this event, our kindergarten has been filled with natural aromas and a cozy warmness. I believe with such festivity in the air children will certainly have a memorable Christmas.

On the same day, we also had parent representatives from each class attend our meal tasting activity. Our chef team prepared, from our menu, a variety of main dishes, snacks, and fruit but also provided some new menu items for parents to try. After the tasting, parents were highly appreciative of our food and the work from our kitchen. In our efforts to continually improve, we were happy to receive good suggestions from parents and recommendations for recipes their children like.

This week, we have finished the Christmas class photos, and the preparations for our activities in the upcoming Christmas Month. We wish everyone great success in the events to come! Thank you!

Here are reminders for the big events in December:

Dec.14th to Dec.24th: Domestic Section Christmas Party

Dec. 12th to Dec. 14th: International Section Christmas Party

Dec.24th to Dec.28th: International Section Christmas Holiday

I wish you all the best!

Regards!

Joanne Principal of Newton Bayside Kindergarten And all staff

Newton®

Explore · Play · Learn · Grow

Kindergarten

NewtonBayside Kindergarten, Suzhou Add:LingLong St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

亲爱的家长和小朋友们:

大家好!

11月,已经正式入冬了,今年的冬天似乎不太冷,但是恼人的雾霾天已经来了,前两天发的关于雾霾天的温馨提示不知您是否看了呢?在雾霾天我们会严格按照雾霾天的户外活动要求来执行,我们希望家长们在雾霾天给自己和孩子都带上口罩,和我们一起教给孩子们应对雾霾天的相关知识。

这个月我们开展了好多项大活动:

11月9日开展了全园性的消防演习,老师们对孩子们进行了消防安全和逃生知识的介绍,熟悉了各自班级的逃生路线,在消防演习当天模拟火灾的警报声响起后,孩子们跟着老师从指定的逃生通道迅速撤离至操场,快速且有序。也希望多通过相关安全活动,孩子们能掌握更多的安全知识和自我保护的本领。

11月14日,全体国际部小中大班的孩子们走进东沙湖公园,感受秋天大自然的变化,孩子们看秋叶、捡松果、收集落叶、树枝和红果,为我们的圣诞环境布置收集自然材料。

11月23日我们邀请了部分家长们来园参加圣诞亲子环境布置,我真的非常惊喜的看到今年有许多爸爸也加入到亲子环境布置活动中来。每个教室里都洋溢着浓郁温馨的气氛,大家共同完成亲子圣诞手工、共同装点我们的教室,今年整个园所的圣诞环境在大家的共同装点下呈现了一片充满自然气息和温馨童趣的氛围,相信在这样的环境中,孩子们也一定会度过一个温馨美好的圣诞节。

11月23日,我们还邀请了各班的家长代表来园参加了我们的膳食品鉴会,我园的厨师团队为家长代表们准备了孩子们平日吃的菜品、点心、水果及12月的新菜品请大家品尝。品鉴会后家长们对我们的菜品和膳食工作给予充分的肯定,同时也给出了一些好的建议,并向我们推荐了一些营养丰富的儿童食谱。

本周,孩子们还完成了圣诞班级集体照的拍摄,为庆祝即将开启的圣诞月系列活动做好准备,在这,我们也预祝圣诞系列活动能取得圆满成功,谢谢!

12 月重要活动提醒:

12月12日——12月14日: 国际部圣诞派对

12月14日——12月24日: 国内部圣诞派对

12月24日——12月28日: 国际部圣诞假期

祝大家一切顺利!

新纽顿玲珑湾幼儿园园长 杨娟及玲珑湾全体员工

2018年11月30日